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Avsägelse 

Jag avsäger mig här med uppdraget som sekreterare i SKHILS-styrelsen 2013. Detta är 

inskickat till Ordförande 8/3-2013. 

Anledningen är för att jag insett att jag inte kommer kunna lägga ner den tid som krävs för 

att göra ett bra jobb. 

Fjärde terminen som DSU Programmerare har varit mycket svårare än jag väntat mig så jag 

kommer behöva lägga mer tid på skolan, och mindre tid på andra aktiviteter. 

 

 

 

 

 

 

Tobias Nilsson 



Till: Kårfullmäktige 

Från: Johan Nordby 

Ämne: Avsägelse 

Datum: 15/3 2013 

Hej, 

 

Jag, Johan Nordby, avsäger mig min post som Kårfullmäktigedelegat med omedelbar verkan då jag 

har tappat förtroende för sittande fullmäktige och anser att de inte kan fatta konsekventa och 

rationella beslut. Den som vill diskutera detta med mig kan göra det privat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------ ------------------------------------------------------               

 

Johan Nordby 

 

Datum                                                        Ort 

 

 



Proposition 
 

Datum: 2012-11-26 

Till: Kårfullmäktige 

Från: BeEkIng Valberedning 

Ärende: Valberedare avgår. 

 

Bakgrund:  

Daniel Stoltz har inte tiden eller engagemanget att fortsätta i beekings valberedning pga 

extra jobb så avgår. 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

 Att ”styrelsen validerar att Daniel Stoltz avgår som valberedare för Beeking”  

 

 

Beeking genom Daniel Stoltz 

Valberedare Beeking 

Email: b11danst@student.his.se 

 

 



Proposition 
 

Datum: 2013-03-18 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Kårstyrelsen 

Ärende: Medel till sektionerna 13/14 

 
Bakgrund:  

    

Enligt stadgan ska sektionernas medel för nästkommande verksamhetsår beslutas om på 

andra vårmötet. Förra året fördelades pengarna ut efter antalet studerande vid de olika 

institutionerna vid vårterminens slut. I år är förslaget att använda sig av siffrorna för 

antalet HST vid höstterminens slut för att redan nu kunna fastslå hur mycket pengar 

sektionerna har att röra sig med och därmed underlätta deras budgetarbete. 

 

Det som blir lite konstigt i år är att Högskolan arbetar med en ny institutionsindelning 

som, om den blir av, ska träda ikraft 2014-01-01. Av den anledningen har Kårstyrelsen 

valt att fördela medel som ska räcka till och med den sista december. Hur resten av året 

ska fortlöpa beslutas först efter att Högskolan beslutat om institutionsindelningen i 

september. Av den anledningen är summan som fördelades förra året halverad i denna 

proposition. I arbetet med nästkommande budget kommer dock de övriga medlen 

budgeteras för.  

 

Det totala antalet heltidsekvivalenter vid Högskolan i Skövde vid slutet av 2012 var 4315. 

Av dessa ser uppdelningen ut som följer: 

 

IKI: 1529 (35,5%) 

ITS: 1706 (39,5%) 

IVN: 1080 (25%) 

 

Vilket ger följande utdelning vid en total pott på 15 000kr: 

 

SKHILS: 5325kr 

BeEkIng: 5925kr 

Vitae: 3750kr 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

 

- Att bidraget till sektionerna fram till och med 2013-12-31 fastställs till 15 000kr 

- Att detta bidrag fördelas efter andel HST vid 2012 års slut på den institution 

sektionen är knuten till. 

 

 

 

 

 



 

 

 

  

 

------------------------------------------  

Kårstyrelsen genom John Spjuth 

Kårordförande 2013 

ordf@studentkaren.se 

 

 



Proposition 
 

Datum: 2013-03-18 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Kårstyrelsen 

Ärende: Fastställande av medlemsavgift för verksamhetsåret 13/14 

 
Bakgrund:  

    

Enligt stadgan ska medlemsavgiften för nästkommande verksamhetsår beslutas om på 

andra vårmötet. Förra året beslöt Studentkåren att ta bort terminsmedlemskapet med 

motiveringen att det skapade onödigt krångel. För att ytterligare minska krångel och 

konstigheter har årets Kårstyrelse valt att ta bort den lilla rabatten som fanns för 

distansstudenter med motiveringen att det är svårt att verifiera vilka som är 

distansstuderande och vilka som läser på campus. 

 

Kårstyrelsens förslag för nästa års medlemsavgift är att behålla summorna men att 

utvärdera och undersöka studenternas åsikter i frågan. Det är möjligt att det finns en 

marknad för terminsmedlemskap men i dagsläget saknas det underlag för den typen av 

spekulationer. 

 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

  

- Att fastställa medlemsavgiften för samtliga medlemstyper under verksamhetsåret 

13/14 till 300kr för ett helår.  

- Att rabattera medlemsavgiften med 50kr för utbytesstudenter som stannar endast 

en termin i Skövde. 

- Att fastställa medlemsavgiften för stödmedlemmar till ett minimum av 100kr men 

tillåta en högre avgift om personen önskar stödja Studentkåren ytterligare. 

- Att uppdra åt Kårstyrelsen tillsammans med sektionerna att utvärdera avgiften 

under kommande verksamhetsår. 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------------------------------  

Kårstyrelsen genom John Spjuth 

Kårordförande 2013 

ordf@studentkaren.se 

 

 



Proposition 
 

Datum: 2013-03-11 

 
Till: Kårfullmäktige 

 
Från: BeEkIng 

 
Ärende: Budgetrevidering 2012-07-01 – 2013-06-30 

 

 
 
Bakgrund:  

BeEkIng har tagit fram en reviderad budget där Reklam/PR har fått mer utrymme samt 

kostnad för Sittning/Bankett har fått mindre utrymme, se bilagor.  

 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

-  att godkänna BeEkIng 2013 reviderad budget för 2012-07-01 – 2013-06-30 

 

------------------------------------------  

 

BeEkIng 2013 genom Nathalie Söderberg Andersson 

Kassör BeEkIng 

 



Kontobenämningar intäkter Konto Årsbelopp

Försäljning märken 3021 2 000,00 kr         

Sektionsmedlemmar 3030 9 000,00 kr         

Sittning/Bankett 3123 50 000,00 kr       

Evenemang/resor/idrott 3300

Sponsring/Bidrag 3980 2 600,00 kr         

Interna täckningsbidrag 3910

Sparat kapital

Summa 

intäkter: 63 600,00 kr       

Kontobenämningar kostnader Konto Årsbelopp

Sittning/Bankett 4123 44 300,00 kr       

Utbildning/Konferens 7600 2 000,00 kr         

Överlämning/Teambuilding 7610 3 000,00 kr         

Kopieringskostnader 6140 1 000,00 kr         

Reklam/Pr 5900 5 700,00 kr         

Evenemang/resor/idrott 6982 3 000,00 kr         

Förtäring 6230 2 000,00 kr         

Inköp märken 4021 1 900,00 kr         

Kontorsmaterial 6100

Hyreskostnader 5010

Resekostnader 5800

Gåvor 6220

Summa 

kostnader:
62 900,00 kr       

Resultat
             700,00 kr 

Reviderad budget Beeking 2012.07.01 - 2013.06.30



Kontobenämningar intäkter Konto Årsbelopp

Försäljning märken 3021 2 000,00 kr         

Sektionsmedlemmar 3030 9 000,00 kr         

Sittning/Bankett 3123 50 000,00 kr       

Evenemang/resor/idrott 3300

Sponsring/Bidrag 3980 2 600,00 kr         

Interna täckningsbidrag 3910

Sparat kapital

Summa 

intäkter: 63 600,00 kr       

Kontobenämningar kostnader Konto Årsbelopp

Sittning/Bankett 4123 46 000,00 kr       

Utbildning/Konferens 7600 2 000,00 kr         

Överlämning/Teambuilding 7610 3 000,00 kr         

Kopieringskostnader 6140 1 000,00 kr         

Reklam/Pr 5900 4 000,00 kr         

Evenemang/resor/idrott 6982 3 000,00 kr         

Förtäring 6230 2 000,00 kr         

Inköp märken 4021 1 900,00 kr         

Kontorsmaterial 6100

Hyreskostnader 5010

Resekostnader 5800

Gåvor 6220

Summa 

kostnader:
62 900,00 kr       

Resultat
             700,00 kr 

Oreviderad budget  Beeking 2012.07.01 - 2013.06.30



Proposition 
 

Datum: 2013-03-17 

Till: Kårfullmäktige 

Från: BeEkIng 

Ärende: Verksamhetsplan 2013 

 

Bakgrund:  

BeEkIng har tagit fram en verksamhetsplan för 2013, se bilaga. 

 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

- att godkänna BeEkIngs verksamhetsplan för 2013 

 

 

 

------------------------------------------  

 

BeEkIng 2013 genom Sharon Birgersson 

Ordförande BeEkIng 

 



 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Verksamhetsplan 2013 

 

För sektionen 

 

BeEkIng 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Förord 
Vi i BeEkIng styrelsen strävar efter att vara en öppen och demokratisk sektion där vi jobbar med att 

låta alla komma till tals och uppmuntra till nytänkande. En viktig del av BeEkIng är 

utbildningsbevakning och studiesociala frågor som vi tänker aktivt arbeta vidare med att synas utåt till 

studenter och informera om deras rättigheter och möjligheter att påverka. BeEkIng kommer att jobba 

vidare på relationer med trivselföreningar under 2013 och stärka upp dessa. Vi kommer även att arbeta 

aktivt för att göra information om BeEkIng lättillgänglig där det är lätt för studenter att vända sig till 

oss gällande frågor om utbildningsbevakning och sociala frågor men också trivselfrågor.   

Intro 
BeEkIng satsar år 2013 mycket på marknadsföring, vårintroduktionen och höstintroduktionen är två 

stora event där vi tar tillfället i akt att synas! Vår vision är att studenter ska se och höra oss men också 

förstå vad vi gör och hur vi kan hjälpa dem. Eftersom BeEkIng inte har några faddrar under sig 

kommer vi istället att lägga energi på att hjälpa våra trivselföreningar i längsta möjliga mån. Med 

resultatet att vi inte har några faddrar har vi inte direkt någon kontakt med utbildningarna och måste 

därför samarbeta med Trivselföreningarna för att få starkare och bättre kontakt med våra studenter. 

Vår vision är att strukturera upp ett starkt och hållbart samarbete med Trivselföreningarna där vi kan 

samarbeta oss igenom introduktionen och nå ut till våra studenter!  

 

Utbildningsbevakning 
En av anledningarna till att Studentkåren finns är för att bedriva utbildningsbevakning. Vi kommer att 

jobba extra mycket att nå ut till våra studenter för att informera om vilka rättigheter de har som 

studenter gentemot skolan. Att bli felbehandlad av en myndighet är inte alltid det lättaste att hantera – 

därför finns BeEkIng. Vårt mål är att alla studenter under BeEkIng ska veta att de kan höra av sig till 

oss med olika ärenden så ska vi sträva efter att bemöta dem på bästa möjliga sätt men också se till att 

de får den hjälp de behöver! En utbildning är något som kostar en student en förmögenhet och just 

därför är det viktigt att säkerställa kvaliteten på utbildningen man går. Som student vill man bli 

försäkrad om att man valt rätt utbildning som garanterar jobb – vilket vi i BeEkIng ska jobba aktivt 

för! 

Studiesocialt 
Det studiesociala på skolan är den andra delen som är lagstadgad för Studentkårer, landet runt, att 

göra. Vi vill att våra studenter ska ha en upplevelse av att skolan erbjuder bra studiemiljö med t.ex. 

många grupprum, fler datorer och/eller uppehållsrum. BeEkIng kommer att satsa stort för att hjälpa till 

att påverka skolan att inrätta studiemiljöer som erbjuder en bättre kvalité på studenters studier.  

Arbetsmarknad och näringsliv 
Det är viktigt att studenter upplever att de har en stark koppling till arbetslivet och att de förstår varför 

och vad de utbildar sig till. Att ha en koppling till arbetslivet är en väg BeEkIng väljer att gå under 

2013. Fokusdagarna under hösten var en lyckad idé med många nöjda studenter och därför kommer vi 

sträva att arbeta i samma riktning men samtidigt ha som mål att engagera fler studenter i 

arbetsmarknadsfrågorna.  

 



 
 

PR 
Som tidigare nämnt kommer BeEkIng fokusera på PR-aktiviteter i form av event som att dela ut fika i 

skolan och att upprätthålla goda relationer med våra Trivselföreningar. Vi kommer att jobba på att nå 

ut om våra möten till våra studenter men framförallt våra Trivselföreningar för att vara bättre 

uppdaterade om varandras verksamheter samt att underlätta samarbeten. Vi kommer också att upprätta 

individuella planer för hur BeEkIngs olika områden ska marknadsföras – för att samla in olika idéer 

kring vår verksamhet men också för att tydliggöra vad BeEkIng faktiskt står för och vad vi hjälper 

studenter med. 

Samarbete 
Som tidigare nämn kommer BeEkIng att fokusera på samarbeten med Trivselföreningarna. Det 

föreligger inte logiskt att inte samarbeta med Trivselföreningarna då vi har hand om samma studenter 

vilket gör att vi kan stötta och bidra med olika erfarenheter till allas verksamheter. Även om vi 

kommer att lägga stort fokus på ett samarbete med våra Trivselföreningar kommer vi också att lägga 

vikt vid andra samarbeten inom Studentkåren. BeEkIng upplever sig i allmänhet ha dålig relation med 

andra styrelser och inser att det är något vi måste arbeta med under 2013.  



Proposition 
 

Datum: 2013-03-16 

 
Till: Kårfullmäktige 

 
Från: BeEkIng 

 
Ärende: Preliminär budget för verksamhetsåret 2013-07-01 – 2014-06-30 

 
 
Bakgrund:  

BeEkIng har beslutat om en preliminär budget för verksamhetsåret 2013-07-01 - 2014-

06-30, se bilaga.  

 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

-  att godkänna BeEkIng 2013 budget för 2013-07-01 – 2014-06-30 

 

------------------------------------------  

 

BeEkIng 2013 genom Nathalie Söderberg Andersson 

Kassör BeEkIng 

 



Kontobenämningar intäkter Konto Årsbelopp

Försäljning märken 3021 1 000,00 kr         

Sektionsmedlemmar 3030

Sittning/Bankett 3123 48 000,00 kr       

Evenemang/resor/idrott 3300

Intäkter, intro, sektioner 3500

Interna täckningsbidrag 3910 10 000,00 kr       

Sponsring/Bidrag 3980 2 600,00 kr         

Summa intäkter: 61 600,00 kr       

Kontobenämningar kostnader Konto Årsbelopp

Inköp märken 4021 2 000,00 kr         

Profilartiklar 4119 4 000,00 kr         

Mat 4122 500,00 kr            

Sittning/bankett 4123 2 000,00 kr         

Internbokning sittning/bankett 4124 43 000,00 kr       

Kostnader, intro 4500 1 000,00 kr         

Förbrukningsmaterial 5400 100,00 kr            

Rekvisita 5430 500,00 kr            

Marknadsföring 5900 3 500,00 kr         

Trycksaker 6110

Kopieringskostnader 6140

Internbokning kopieringskostnader 6141 500,00 kr            

Gåvor 6220

Förtäring 6230 500,00 kr            

Arvoden 6410

Evenemang 6982 1 500,00 kr         

Överlämning/Teambuildning 6982 2 000,00 kr         

Summa kostnader: 61 100,00 kr       

Resultat
             500,00 kr 

Preliminär budget Beeking 2013.07.01 - 2014.06.30



Proposition 

 

 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Sexmästeristyrelsen 

Ärende: Revidering av budget 

Datum: 2013-03-17 

 

Bakgrund:  

Med anledning av lågt gästantal samt en del oväntade utgifter så ansåg vi i 

sexmästeristyrelsen att det fanns behov av att revidera budgeten. Här kommer vår 

revidering. 

 

 

 

Undertecknad yrkar på att Fullmäktige beslutar:  

 

 Att godkänna den reviderade budgeten för sexmästeriet. 

 

 

 

 

------------------------------------------  

Sexmästeristyrelsen genom Susanna Hugosson, Skattmästare 2012/2013 

 

 



Resultatbudget Skövde Sexmästeri 120701-130630

Intäkter

Konto

3021 Försäljning märken, pins 9 200

3022 Försäljning overaller 5 600

3110 Spritförsäljning 567 000

3111 Ölförsäljning 560 000

3112 Vinförsäljning 48 000

3113 Ciderförsäljning 375 000

3114 Försäljning alkoholfri dryck 35 000

3115 Snacksförsäljning 29 000

3118 Inträdesintäkt 320 000

3119 Profilartiklar 6 000

3121 Festintäkt 92 390

3122 Matförsäljning 149 000

3123 Sittning/Bankett 180 000

3518 Returemballage 65 000

3620 Tillf uthyrning av personal 38 000

3900 Hyresintäkter 70 000

3910 Interna täckningsbidrag 375

3980 Sponsring 5 000

3990 Övriga intäkter 1 800

Summa rörelseintäkter 2 556 365

Kostnader

4021 Märken 10 875

4022 Inköp overaller 14 600

4110 Sprit 378 000

4111 Öl 350 000

4112 Vin 30 000

4113 Cider 250 000

4114 Alkoholfri dryck 42 000

4115 Snacks 17 000

4117 Barkostnader 8 500

4119 Profilartiklar 3 000

4122 Mat 135 000

4123 Sittning 30 000

5010 Hyreskostnader 71 000

5060 Städ & hygien 124 000

5070 Underhåll lokal 2 500

5210 Hyra maskiner 3 200

5211 Hyra material 25 000

5220 Kassasystem 3 500

5221 Kortterminaler 48 000

5310 El 128 000

5320 Fjärrvärme 102 000

5380 Vatten & renhållning 52 000



5400 Förbrukningsmaterial 13 000

5410 Förbrukningsinventarier 20 000

5420 Dataprogram 300

5430 Rekvisita 4 000

5440 Emballage 85 000

5480 Arbetskläder 30 000

5510 Reparation underhåll inventarier 18 000

5530 Ljud-ljus-bildanläggning 45 000

5611 Drivmedel 400

5790 Frakter och transporter 2 000

5800 Resekostnader 3 700

5900 Marknadsföring 2 500

6100 Kontorsmaterial 4 000

6130 Övriga kontors/lokalomkostnader 1 800

6141 Internbokning kopieringskostnader 500

6200 Porto 250

6201 Internbokning Porto 50

6210 Telefonkostnader 18 000

6211 Mobilkostnader 8 500

6230 Förtäring (Mat till arbetare) 16 000

6310 Företagsförsäkring 21 500

6311 Larmkostnader 10 200

6410 Arvoden 500

6510 Bandkostnader 45 000

6520 STIM, SAMI 50 300

6570 Bank/postavgifter 7 700

6950 Tillståndskostnader 15 000

6981 Övriga externa medlemsavgifter 3 200

6990 Övriga kostnader 1 500

7011 Hagbardlön 95 000

7015 Vaktlön 2 500

7016 Löner (Kårhusgeneral) 195 000

7510 Arbetsgivar avg 825

7511 Arbetsg avg hagbardlön 19 000

7516 Arbetsg avg Kårhusgeneral 39 700

7600 Utbildning/Konferens 17 000

7610 Överlämning/Teambuilding 9 000

7690 Styrelse/Personalsocial kostnad 9 800

Summa rörelsens kostnader 2 643 900

7820 Avskrivningar inventarier "Boulogner" 63 275

7830 Avskrivningar installationer "Boulogner" 11 719

Resultat -162 529



Proposition 
 

Datum: 2013-03-14 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Skövde Sexmästeristyrelse 

Ärende: Ändrad arvodering av Kårhusgeneralen 

 

Bakgrund: 

 

Kårhusgeneralens (KG) arvodering ser i dagens läge ut som de andra arvoderingarna 

inom Studentkåren i Skövde (SiS), trots att det är en post som på så många sätt är 

annorlunda de andra.  

För att ändra om upplägget på KGs post presenteras här en idé som ännu inte är helt 

utformad, en idé för att forma om arvoderingsavtalet för KG. 

Förslaget är att basera KGs lön på de uthyrningar som den drar in. Att ge KG en 

garanterad grundlön och sedan provision utöver det.  

Detta för att försöka med en provision få KG att vara mer aktiv i sökandet efter nya 

kunder, att blir mer motiverad att arbeta aktivt med att få in uthyrningar till 

organisationen och även för att öka på de studentikosa traditionerna och hjälpa 

sektionerna och utskotten med fler sittningar.  

Detta skulle minska belastningen på SiS ekonomi och skulle istället tas utav vinsten på de 

uthyrningarna man som KG drar in. Vilket skulle resultera i mer vinst för båda delar när 

KG får in fler kunder.  

Eftersom idén idag inte är helt utarbetad utan kommer att behöva arbetas på ytterligare är 

detta är en sak som Skövde Sexmästeris styrelse skulle kunna räkna på och lägga fram ett 

ordentligt förslag till tredje vårmötet. 

 

 

 

Undertecknad yrkar härmed att Kårfullmäktige beslutar 

- att ålägga Skövde Sexmästeris styrelse att till 3:e vårmötet utforma och lägga fram 

ett förslag för hur Kårhusgeneralens lön ska vara upplagd. 

 

 

 

 

______________________________________ 

 

Skövde Sexmästeri genom 

Andreas Karlsson - Kårhusgeneral 

Email: kgeneral@skovdesexmasteri.se 

 

 

 



Yrkande 
Till: Fullmäktige 12/13 

Från: SKHILS styrelse 2012 

Angående: Ansvarsfrihet för SKHILS styrelse 2012 

Datum: 2013-03-15 

 

Bakgrund: 

Det är god tid för SKHILS-styrelsen från 2012 att skicka in sina papper och be om ansvarsfrihet. På 

grund av att SKHILS inte har lyckats få kontakt med den person som blev tillsatt revisor för 

SKHILS 2012 så har en del strul uppstått. Andreas Granander har dock som erfaren inom området 

erbjudit att se igenom uppgifterna. I övrigt se analoga bifogade bilagor. 

 

Yrkande: 

SKHILS-styrelsen 2012 yrkar att fullmäktige beslutar: 

– Att ge SKHILS styrelse för verksamhetsåret 2012 ansvarsfrihet 

 

 

 

 

 

__________________________ 

SKHILS styrelse 2013 

genom ordförande Linda Inghammar 



Yrkande 

 

Till: Fullmäktige 12/13 

Från: SKHILS styrelse 2013 

Angående SKHILS Budget 12/13 

Datum: 2013-03-15 

 

Bakgrund: 

– Då SKHILS har funnit diverse tilläggskostnader och utgifter som ej tidigare 

uppmärksammats samt då styrelsen nu har inventerat SKHILS förråd med märken, overaller och 

diverse liknande PR-artiklar tror styrelsen att det ligger i fullmäktiges intresse att en ny budget 

borde framtagas för resterande budgetår. 

 

 

 

Yrkande: 

SKHILS-styrelsen yrkar att fullmäktige beslutar: 

– Att godkänna SKHILS budgetrevidering för resterande budgetår 2013. 

 

 

 

 

 

__________________________ 

SKHILS styrelse 2013 

genom Kassör Simon Hall 



Reviderad Budget Skhils 12/13 FUM 2:a Vårmötet 2013

Tidigare Budget Fastställd 3:e Höstmötet 2012

NYTT Resultatbudget för verksamhetsåret 20120701-20130630

Kontobenämning intäkter Konto Årsbelopp Tidigare ändring Comment

Försäljning märken 3021 2500

Försäljning overaller 3022 30000

Sektionsmedlemmar 3030 3000

Sittning/Bankett 3123 30000

Evenemang/Reser/Idrott 3300 500

Sponsring/Bidrag 3980 500

Interna täckningsbidrag (introbidrag) 3910 9000

Summa intäkter 75500

Kontobenämning kostnader Konto Årsbelopp

Inköp overaller 4022 37000 27540 Ungefär: Det var 18000 första gången och ~18640 andra gången eftersom 2 ovvar mer hade blivit beställda. Kollar upp 26/11-2012

Sittning/Bankett 4123 30000

Inköp märken 4021 2500

Utbildning/Konferens 7600 500 1000 -500

Överlämning/Teambuilding(utvärdering)7610 1500 2000 -500 Vi hade ingen teambuildning nu i hösten, så om man räknar med två skulle det räcka

Styrelse/Personalsocial kostnader 7690 1000

Hyreskostnader 5010 400

Kontorsmaterial 6100 100

Kopieringskostnader 6140 1500 -500 1500 är väldigt mycket

Gåvor 6220 500 1000

Förtäring 6230 1000

Resekostnader 5800 100

Evenemang/reser/idrott 6982 4230

Intäkter, intro, sektioner 3500 2600 I princip förbränd.

Summa kostnader 82930

Beräknat resultat -7430 Se kommentar nedan

Vi hade 7630 kronor plus förra året under tredje fum mötet eftersom vi hade inte använt särskilt mycket pengar under vårterminen. Det vill säga att ändå att vi går ganska negativ, om man kollar på förra året också då är det ungefär null.



Ny Reviderad 

Intäkter Komentarer

Försäljning märken 3021 2500

Försäljning ovvar 3022 26000

Profilartiklar 3119 2800

Matförsäljning 3122 60 Korv intro: Spontant därav den lilla intäkten.

Sittning/Bankett 3123 41000 Denna är höjd då vi anordnar två sittningar under våren som vi ser att vi kan gå plus på båda två

Interna täckningsbidrag 3910 11057

Summa intäkter 83417

Som ni ser är detta ganska mer eller mindre precisa siffror.

Kostnader Detta pga. att detta är en om arbetning av en resultat rapport som jag känner inte behöver avrundas.

Märken 4021 6882

Inköp ovvar 4022 37125

Profilartiklar 4119 5000 Inköp av tröjar från förra styrelsen och ett till inköp för nuvarande.

Sittning/Bankett 4123 1000

Internbok sittning/Bankett 4124 37155

Kostnader, intro 4500 3042

Dataprogram 5420 144

Marknadsföring 5900 557

Kontorsmaterial 6100 50

Internbokn kopiering 6141 300

Förtäring 6230 141

Evenemang 6982 1076

Styrelse/ps-aktivitet 7690 500

Summa kostnader 92972

Resultat -9555



Proposition 
 

Datum: 13/3 2013 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Skhils valberedning 

Ärende: Fyllnadsval Skhils styrelse 

 

Bakgrund:  

Vi genomförde ett fyllnadsval för att få en ledamot till Skhils-styrelse 2013, då en av de 

tidigare avsagt sig sin post. Vi hittade ingen som ville åta sig den posten. 

 

 

Undertecknad yrkar härmed Fullmäktige beslutar:  

 Att lämna posten vakant tillsvidare 

 

 

------------------------------------------  

 

Skhils valberedning genom Ruben Johansson 

a11rubjo@student.his.se 



Yrkande 
Till: Fullmäktige 12/13 

Från: SKHILS styrelse 2013 

Angående: Position för en ledamot inom SKHILS styrelse 2013 

Datum: 2013-03-15 

 

Bakgrund: 

SKHILS sekreterare, Tobias Nilsson, hoppade av tidigare i år och styrelsen har därefter saknat 

någon på den posten. Patrik Fransson som hittills under året varit tillsatt som ledamot skulle därför 

kunna tänka sig att sitta på posten som sekreterare. Vi ser gärna att Patrik blir tillsatt på posten som 

sekreterare då han under den senaste månaden varit interimtillsatt och agerat utefter 

sekreterarpostens arbetsbeskrivning på ett utmärkt sätt. 

 

 

 

Yrkande: 

SKHILS-styrelsen yrkar att fullmäktige beslutar: 

– Att godkänna att Patrik Fransson får byta sin post som ledamot för SKHILS styrelse 2013 

till sekreterare för SKHILS styrelse 2013. 

 

 

 

 

 

__________________________ 

SKHILS styrelse 2013 

genom ordförande Linda Inghammar 



Proposition 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Vitae-styrelsen 2012 

Angående: Ansvarsfrihet för Vitae 2012 

Datum: 2013-03-18 

 

Bakgrund: 

Vitae-styrelsen 2012 har avslutat sitt verksamhetsår och ansöker härmed om ansvarsfrihet. Bifogat 

finns Vitae verksamhetsberättelse för 2012 där styrelsen redovisar vad vi gjort under året. Dessutom 

kommer Andreas Granander framföra sitt revisorsuttalande vid andra vårmötet. 

 

Yrkande: 

Vitae-styrelsen 2012 yrkar härmed genom undertecknad att Kårfullmäktige beslutar: 

- att ge sektionsstyrelsen Vitae 2012 ansvarsfrihet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vitae 2012, genom 

Josefin Rothzén 

Ordförande Vitae 2012 

 

______________________________ 

 



Verksamhetsberättelse för Vitae 2012 

Allmänt 

Vitae-styrelsen 2012 startade året med att ha en teambuilding för att lära känna varandra 

och därmed förbättra vårt samarbete. För att genomföra teambuildingen fick vi hjälp från 

Kyrkan i Högskolan. Styrelsen har arbetat för att än mer synliggöra sektionen under vårt 

verksamhetsår bl.a. genom att vi hade en alla-hjärtans-dag-aktivitet på skolan där vi 

pratade med studenter om vilka vi är, vad vi gör och vad studentkåren gör. Medlemmar ur 

styrelsen var med och planerade valborgsfirandet som hölls våren 2012. Styrelsen var 

också med och höll i lekar under firandet. Under höstterminen startade styrelsen ”VI-

tisdagar”, vilka hölls på Peach Pit, där tanken var att skapa en samlingspunkt för IVN-

studenter men även andra studenter var välkomna. Under dessa VI- tisdagar anordnades 

olika sociala aktiviteter, bl.a. tårtbakar-tävling. Antal besökande har varit relativt lågt men 

uppskattades av de studenter som deltog i träffarna. 

Styrelsen har under det gångna verksamhetsåret haft regelbundna veckomöten för att 

planera vårt arbete. Vitae-styrelsen startade som full styrelse men under året valde 2 

ledamöter att sluta. Valberedningen höll i fyllnadsval men det resulterade inte i några 

nomineringar. Under större delen av året har styrelsen haft 7 styrelsemedlemmar. 

Utbildningsbevakning 

Vitaes representanter i Utbildningsutskottet har under året träffats varannan vecka och 

arbetat med de frågor och synpunkter som kommit in från studenterna. UU återupptog även 

traditionen med priset Guldäpplet. Vi har suttit med som studentrepresentanter i 

kursplanekommittéerna för Natur och för Hälsa där vi har varit med och granskat 

kursplaner. UU har även ordnat programträffar för de sista ekologerna. En 

utbildningsbevakare har även suttit med i disciplinnämnden som studentledamot för att 

föra studentens talan. 

 

Arbetsmarknad 

I arbetsmarknadsutskottet har representanter från Vitaes sektionsstyrelse hjälpt till som 

värdar på Framtidsmässan 2012. Dock var vi inte med i planeringsarbetet inför mässan, då 

vi var nya i styrelsen när det arbetet pågick.  

Vi har även hjälpt till att anordna fokusdagarna för naturstudenter och vårdstudenter, 

Fokusdag Natur och Fokusdag Hälsa. Inför dessa var vi med i planering av föreläsare och 

mingel, kontaktade intressanta företag och organisationer samt marknadsföring av eventen. 

Under fokusdagarna fanns vi på plats, bl.a. för att välkomna företagsrepresentanter och 

fixa med fika. 



Vår uppfattning är att fokusdagarna blev lyckade och var uppskattade av studenterna, även 

om uppslutningen kunde varit bättre. Förhoppningsvis blir deltagandet större om man 

fortsätter arbetet kring fokusdagarna och gör dem till ett etablerat inslag under studieåret. 

Det har även funnits planer kring studiebesök ordnade av ArmU, dessa har dock inte blivit 

av p.g.a. tidsbrist.  

 

Studiesocialt 

I början av verksamhetsåret 2012 gjorde det Studiesociala utskottet campusundersökningar 

för att i den bästa mån kunna jobba mot studenternas efterfrågan och förväntan på SU. 

Bland annat visade studenterna intresse för temadagar om jämställdhet samt att vi skulle 

arbeta mot diskriminering. Det fanns även en efterfrågan på att kunna hyra klädskåp på 

högskolan. Arbetet har således inneburit mycket planerande för att kunna uppnå det 

studenterna efterfrågar. Ett led i detta var att åka på en fokusdag med workshops om hur vi 

kan arbeta för att högskolan kan bli mer öppen för studenter med olika typer av 

funktionsnedsättningar.  

Det har även återupptagits kontakt med Skövdebostäder för att kunna lösa de problem som 

uppstår i studentbostäderna med bland annat hoppande i hissar, nedskräpning m.m. Arbetet 

syftar till att gemensamt finna en lösning på problemen för att undvika onödig höjning av 

hyran pga. förstörelse samt en mer trivsam boendemiljö för studenterna.  

Rundvandringar på högskolan har utförts för inspektion av studiemiljön där bl.a. belysning 

och tillgång till mikrovågsugnar har undersökts. Syftet är att kunna tillgodose studenternas 

behov av en god arbetsmiljö. 

I slutet av verksamhetsåret har även utmätning och insättning av klädskåp utförts på 

campus för att studenterna nu ska kunna hyra förvaring. 

Intro 

Under de första veckorna som styrelse så anordnades vårintroduktion för sjuksköterskor 

och basterminare. Introt var planerat av den gamla styrelsen men den nya styrelsen var 

med och agerade faddrar för att lära sig lite av vad som skulle hända under hösten.  

Under vårterminen så började introduktionsansvarig tillsammans med de andra 

sektionerna, trivselföreningarna och utskotten planera höstens introduktion. Styrelsen som 

helhet lade ner ganska mycket tid på utforma schema för höstintroduktionen eftersom vi 

tidigare bara har haft en vecka och det nu var två veckor att fylla med aktiviteter. Styrelsen 

var även ute på campus och pratade med studenter för att rekrytera dem till vara faddrar 

vid ett flertal tillfällen, detta gav ett par faddrar till oss själva, men främst faddrar till de 

andra sektionerna. Även sektionens program besöktes för att informera om introduktionen 

och att det fanns möjlighet att hjälpa till som faddrar. Antalet faddrar landade till slut på en 



bra siffra och vi behövde bara låna tre stycken från skhils. Själva introduktionsveckan gick 

bra. Det kom många nollor på aktiviteterna och de verkade ha det roligt. Även 

introsittningen veckan efter att introduktionen var slut var uppskattad.  

PR 

Styrelsen har under året jobbat för att synliggöra sektionen mer, främst för våra egna 

studenter. Det köptes bland annat in en flygande heliumhaj för att det ska synas att vi är 

där. Denna användes under introduktionen och verkade göra sitt jobb bra. Sektionens 

facebook sida har under året uppdaterats frekvent.  

Ekonomi/Kassör 

Kassören i Vitaes sektionsstyrelse arbetade fram en budget inför verksamhetsåret 

2012/2013, samt har ansvarat för många inköp. Budgeten har inte följts till punkt och 

pricka, utan vi har valt att gå ifrån den på vissa punkter när vi ansett att vår verksamhet 

krävt det. T.ex. har vi lagt mer pengar på inköp av mat (t.ex. korvgrillningar under introt 

och ingredienser till vi-tisdagsfika) samt ”rekvisita” (vår profilhaj Evita) och mindre på 

evenemang, bl.a. dels för att en del av det vi tänkte köpa in inför introt var billigare än vi 

trodde, dels köpte vi inte allt vi tänkte köpa, och dels köptes en del in redan under förra 

räkenskapsåret. Samtidigt har vi haft högre overallsförsäljning och matförsäljning än vi 

planerade. Dock kommer budgeten behöva revideras inför sista halvan av verksamhetsåret. 

Kostnaden för teambuilding kan eventuellt t.ex. dras ned, då kårstyrelsen ordnar en 

teambuilding för alla sektioner inför vårterminen 2013. Då finns det mer pengar över till 

annat än profilkläder åt de nya styrelsemedlemmarna.  

Vi har köpt in saker som kommer kunna användas på flera intron framöver och satsat på att 

skaffa profilerande material som gett och kommer att ge styrelsen uppmärksamhet och få 

studenter att se oss och minnas oss, t.ex. helium-hajen Evita och den gröna grillen. I övrigt 

har vi försökt ordna så många aktiviteter för våra studenter som möjligt, vilket också kostat 

en del pengar men vi anser att pengarna vi förfogar över ska märkas av och gynna våra 

studenter.  

När man tittar på resultatrapporten för verksamhetsåret 2012, så är den missvisande då 

kostnaden för introsittningen 2011(8410 kr) är bokförd 2012. P.ga av detta så visar 

resultatrapporten på minus, vilket är felaktigt då vi egentligen i dagsläget ligger på plus, 

närmare bestämt 5623 kr. 

 

Vitae 2012 genom, 

Ordförande Vitae 2012 Josefin Rothzén 

……………………………………………… 



Proposition – reviderad preliminär budget för Vitae 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Vitae-styrelsen 

Angående: Preliminär budget för Vitae 2012-07-01 – 2013-06-30 

Datum: 2013-03-17 

Bakgrund: 

Vitaes styrelse har diskuterat sektionens tidigare och nuvarande ekonomiska situation och utifrån 

dessa och våra arbetsuppgifter som sektionsstyrelse beslutat om en revision av tidigare preliminära 

budget vi anser lämplig.  

Vi yrkar därför att: 

- Kårfullmäktige godkänner bifogad preliminär budget för Vitaes verksamhet 2012-07-01 – 

2013-06-30 i sin helhet. 

 

 

 

________________________________________ 

Vitae-styrelsen genom: 

Mattias Ramström, ordförande i Vitae 2013 



Reviderad preliminär budget för Vitae  

2012-07-01 – 2013-06-30 

Intäkter Kontonummer HT-2012 VT-2013 
Försäljning märken, pins 3021 1000 1500 
Försäljning overaller 3022 1800 6650 
Matförsäljning 3122 

 
5000 

Sittning/Bankett 3123 10000 6860 
Evenemang 3300 

 
1220 

Interna täckningsbidrag 3910 7500 7096 
                                                                                 
Summa intäkter 

 
20300 28326 

    Utgifter Kontonummer HT-2012 VT-2013 

Märken 4021 2000 3500 
Inköp overaller 4022 1800 7000 
Profilartiklar 4119 3000 3500 
Mat (inköp) 4121 

 
6000 

Sittning/Bankett 4124 9000 6290 
Hyreskostnader  5010 

 
300 

Förbrukningsinventarier  5410 
 

400 
Rekvisita  5430 

 
     828(*) 

Internbokning kopieringskostnader  6141 500 150 
Förtäring 6230 500 0 
Evenemang 6982 2000 773,26 
Överlämning/teambuilding/utvärdering 7610 2000 0 
                                                           
Summa utgifter 

 
20800 28741,26 

    Beräknat resultat 
 

-500 -379,26 
 

(* felbudgeterat inköp av haj) 

 



Proposition – Fyllnadsval för Vitae 

 

Till: Kårfullmäktige 

Från: Valberedningen för Vitae 

Angående: Fyllnadsval för Vitae 

Datum: 2013-03-17 

 

Bakgrund: 

Vi utlyste ett fyllnadsval för att tillsätta en ledamot och kassör i Vitaes styrelse. 

Endast två nomineringar kom in under nomineringsperioden. Båda två var 

nominerade till ledamotsposten och en var även nominerad till kassörsposten. Båda 

vill ställa upp, men endast som ledamöter. Valberedningen anser att båda är 

lämpliga för uppdraget.  

 

Efter samtal med den nuvarande styrelsen bestämdes att Kettil Engberg, i dagsläget 

ledamot, kunde ta posten som kassör och på så vis ge plats åt två nya ledamöter. 

Efter kontakt med kårordförande John Spjuth bestämdes att detta vore den 

enklaste och bästa lösningen, i stället för att tvinga Kettil att avsäga sig sin 

ledamotspost och nomineras till kassör i ett nytt fyllnadsval. Detta vore onödigt 

krångligt och tidskrävande, och det är troligt att ingen mer än Kettil skulle bli 

nominerad, med tanke på det låga intresset i fyllnadsvalet som nyligen hölls.   

 

Vi anser att det bästa alltså vore att låta Kettil Engberg byta post från ledamot till 

kassör, för att på så vis frigöra två ledamotsposter. På dessa två poster kan man 

därefter tillsätta de båda nominerade personerna, Jonna Nordström och Niklas 

Wennersten.  

 

Valberedningen yrkar härmed att: 

- Kårfullmäktige beslutar ett Kettil Engberg byter styrelsepost från ledamot till 

kassör i Vitae 

- Kårfullmäktige väljer Jonna Nordström till ledamot i Vitae 

- Kårfullmäktige väljer Niklas Wennersten till ledamot i Vitae 

 

 

 

_______________________________________ 

Valberedningen för Vitae genom:  

Sara Iinatti 



Översyn institutionsindelning 
 
Den 25 januari 2013 tog rektor Sigbritt Karlsson ett beslut om att den institutionsindelning 
som finns idag behöver ses över. Kort sagt funderar man på att skapa 5 institutioner istället 
för dagens tre. Detta för att bland annat stärka sambandet mellan grundutbildningen och 
forskningen. Bakgrund och syfte till detta beslut kan läsas i bilaga 1 ”Arbetsgrupp översyn 
institutionsindelning”. Jag blev vald att ingå i den här arbetsgruppen och har suttit med ett 
tag tillsammans med kunniga personer inom olika områden på högskolan. Arbetsgruppen 
har bestått av större möten där alla träffats, men en ”akademisk grupp” har också skapats 
för att specifikt se över hur utbildningarna påverkas.  
 
När ett sådant här förslag ska tas fram finns det många faktorer som spelar in. Att 
utbildningarna kan sättas ihop så att de passar så bra som möjligt är viktigt, men man får 
inte glömma bort faktorer som ekonomiskt underlag, personalbehov samt lokaler. Jag har 
mest arbetat med att se över vilka huvudämnen som kan passa bra tillsammans. Den 
Akademiska gruppen har därför efter en hel del funderingar tagit fram två tänkbara 
scenarion (X och Z) som är rimliga. Scenario X hittas i bilaga 2 och scenario Z hittas i bilaga 3. 
Det som skiljer de två olika förslagen från varandra, är att Biomedicin är uppdelad i två delar 
i scenario X. Att det är på detta viset beror på att Biomedicin finns i två skepnader idag. 
Biomedicin natur samt Biomedicin medicin. Problemet är att det idag bedrivs forskning inom 
biomedicin natur som inte passar in på biomedicin medicin, vilket krockar med rektorns mål 
om att forskningen skall vara förankrad i grundutbildningen.  
 
Jag vill vara väldigt noga med att påpeka att det ni nu får ta del av bara är förslag som 
kommer att skickas in för bedömning och sedan ta beslut på av rektor. Saker kan därför 
ändra sig. Namnen på institutionerna är tagna ur luften och skall inte spegla Högskolans eller 
Studentkårens framtida planer. Arbetsgruppen kommer att skicka en ett förslag den 31 maj 
och rektorn tar sedan ett beslut i slutet av september. Om detta förslag skulle gå igenom, 
kommer den nya institutionsindelningen träda i kraft den 1 januari 2014. 
 
Att det här kan komma att påverka Studentkåren tror jag att alla kan hålla med mig om. Det 
är därför viktigt att en diskussion hur man ser på saken sker. Det kommer trots allt ligga 
mycket planering inför oss.  
 
 
Pierre Renner 
Vice kårordförande våren 2013 
 







 Översyn institutionsindelning vt 2013 

 
  

 
Huvudområden inom utbildning på grund- och avancerad nivå 
Scenario X 
 

 

GRÖN 

 

Biomedicin, natur(kandidat, magister) 

Bioinformatik (kandidat, magister) 

Systembiologi (kandidat, magister, master) 

Molekylärbiologi (kandidat, magister) 

Kognitiv neurovetenskap (kandidat, magister) 

Filosofi  

Biologi (en anställd, långvarigt tjänstledig) 

Ekologi (programmet under avveckling) 

Kemi (inga lärare anställda) 

Naturgeografi (under avveckling, inga lärare) 

Naturvetenskap i ett skolperspektiv (under avveckling, inga lärare) 

 

 

 

 

 

VIT 

 

Automatiseringsteknik (teknologie kandidat, högskoleingenjör) 

Integrerad produktutveckling (teknologie kandidat, högskoleingenjör) 

Maskinteknik (teknologie kandidat, teknologie magister, högskoleingenjör) 

Elektroteknik (under avveckling) 

Fysik 

Matematik 

Teknik (inga lärare anställda i ämnet, genomförs av ingenjörerna) 

 

Kommentar [AP1]: OBS! 

Kommentar [AP2]: Molekylärbiologer

na undervisar 

Kommentar [AP3]: Prata med dessa för 

att se var de ser sig själva.  



 

BRUN 

 

Informationsteknologi (forskarnivå)  

Datalogi (kandidat, magister)  

Datavetenskap (kandidat, magister, master)  

Informationssystemutveckling (kandidat, magister)  

Kognitionsvetenskap (kandidat, magister)  

Medier, estetik och berättande (kandidat, magister)  

Musik  

 

 

 

 

BLÅ 

 

Företagsekonomi (kandidat, ekonomie kandidat) 

Logistik (kandidat) 

Industriell ekonomi  

Juridik 

Nationalekonomi  

Statistik  

 

 

 

 

GUL 

 

Omvårdnad (kandidat, magister, sjuksköterska, specialistsjuksköterska) 

Reproduktiv, perinatal och sexuell hälsa (kandidat, magister, barnmorskeexamen) 

Folkhälsovetenskap (på väg att bli huvudområde) 

Pedagogik (kandidat, magister, yrkeslärare) 

Socialpsykologi (kandidat) 

Biomedicin, medicin  

Engelska  

Svenska språket  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Kommentar [AP4]: OBS!!!!! 

Kommentar [AP5]: Engelskan ska följa 
svenskan. Svenskan har kopplingar till 

pedagogik och socialpsykologi (social 

inclusion, inkl. Korta vägen) 



 Översyn institutionsindelning vt 2013 

 
  

 
Huvudområden inom utbildning på grund- och avancerad nivå 
Scenario Z 
 

GRÖN 

 

Biomedicin (kandidat, magister) 

Bioinformatik (kandidat, magister) 

Systembiologi (kandidat, magister, master) 

Molekylärbiologi (kandidat, magister) 

Kognitiv neurovetenskap (kandidat, magister) 

Filosofi  

Biologi (en anställd, långvarigt tjänstledig) 

Ekologi (programmet under avveckling) 

Kemi (inga lärare anställda) 

Naturgeografi (under avveckling, inga lärare) 

Naturvetenskap i ett skolperspektiv (under avveckling, inga lärare) 

 

 

 

VIT 

 

Automatiseringsteknik (teknologie kandidat, högskoleingenjör) 

Integrerad produktutveckling (teknologie kandidat, högskoleingenjör) 

Maskinteknik (teknologie kandidat, teknologie magister, högskoleingenjör) 

Elektroteknik (under avveckling) 

Fysik 

Matematik 

Teknik (inga lärare anställda i ämnet, genomförs av ingenjörerna) 

 

Kommentar [AP1]: Molekylärbiologer

na undervisar 

Kommentar [AP2]: Prata med dessa för 
att se var de ser sig själva.  



 

BRUN 

 

Informationsteknologi (forskarnivå)  

Datalogi (kandidat, magister)  

Datavetenskap (kandidat, magister, master)  

Informationssystemutveckling (kandidat, magister)  

Kognitionsvetenskap (kandidat, magister)  

Medier, estetik och berättande (kandidat, magister)  

Musik  

 

 

 

BLÅ 

 

Företagsekonomi (kandidat, ekonomie kandidat) 

Logistik (kandidat) 

Industriell ekonomi  

Juridik 

Nationalekonomi  

Statistik  

 

 

 

 

GUL 

 

Omvårdnad (kandidat, magister, sjuksköterska, specialistsjuksköterska) 

Reproduktiv, perinatal och sexuell hälsa (kandidat, magister, barnmorskeexamen) 

Folkhälsovetenskap (på väg att bli huvudområde) 

Pedagogik (kandidat, magister, yrkeslärare) 

Socialpsykologi (kandidat) 

Engelska  

Svenska språket  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Kommentar [AP3]: Engelskan ska följa 
svenskan. Svenskan har kopplingar till 
pedagogik och socialpsykologi (social 

inclusion, inkl. Korta vägen) 



Diskussionspunkt – Förändring av Studentkårens organisation 

 

Under den relativt korta tid jag har suttit som Kårordförande har jag insett att allt inte riktigt står rätt 

till i Studentkåren, från mitt perspektiv. Mycket av organisationen är toppstyrd och den är allt annat 

än tillgänglig. Det som presenteras i bilagan är ett löst förslag på hur jag tänker att Studentkåren 

skulle kunna fungera. Tanken är att skapa en grund där sektionerna är starkare än i dagsläget och 

arbetar själva med mycket av det som sköts centralt just nu. Istället för att Kårstyrelsen ska vara 

drivande i arbetet så är den samordnande istället och sköter dialogen med Högskolans övre delar 

medans sektionerna har en god kontakt med institutionen de är knutna till och bollar idéer och 

frågor direkt. 

Den absolut största förändringen är avskaffandet av Fullmäktige så som det ser ut idag. Tanken är att 

sektioner, Kårstyrelse och Sexmästeri tillsammans tar de övergripande besluten. Medlemmarnas 

påverkan går genom deras respektive sektion. 

Genom detta skapas också större möjligheter att växa in i organisationen. Första steget in är inte till 

Fullmäktige eller en sektionsstyrelse utan istället att delta på medlemsmöten och genom sektionen 

anordna aktiviteter eller driva studentfrågor. 

 

John Spjuth 

Kårordförande 



 

1. Ett nytt styrande organ där varje sektion, Sexmästeriet, Kårstyrelsen och eventuellt IC har varsin 

röst. Här fattas beslut som rör studentkåren som helhet och större ekonomiska beslut. Organet väljer 

enbart Kårstyrelsen. 

2. ICs placering i organisationen är oklar i nuläget. Å ena sidan företräder de en väldigt specifik grupp 

av studenter, på samma sätt som sektionerna gör. Samtidigt är deras medlemmar även medlemmar i 

sektionerna vilket innebär att de kan påverka genom dem. 

3. Sexmästeriet driver Kårhuset och är i stort oförändrat jämfört med hur det är nu. Skillnaden är att 

Sexmästeriets medlemmar väljer styrelse, fastslår budget och verksamhetsplan samt ger avgående 

styrelser ansvarsfrihet. 

4. Sektionerna är omstrukturerade. Tanken är att varje sektion ska arbeta mot den institution de är 

knutna till och mot deras medlemmar. Sektionerna har huvudansvaret för utbildningsbevakning, 

studiesociala frågor och arbetsmarknadskoppling för de program de har hand om. Deras medlemmar 

väljer, precis som Sexmästeriet, styrelse och fastslår budget och verksamhetsplan samt ger 

ansvarsfrihet. Tanken är också att medlemmarna själva ska kunna göra arrangemang och driva frågor 

med stöd av sektionsstyrelsen. 

5. Kårstyrelsen har ansvar för det övergripande som händer inom Studentkåren. Alla 

organisationsövergripande evenemang som introduktionen styrs och samordnas av kårstyrelsen. 

Kårstyrelsen utser också Framtidsgruppen. 

6. Sektionerna jobbar själva tillsammans med sina institutioner och prefekter för att lyfta 

studentfrågor inom utbildning, studiemiljö och arbetsmarknad. Kårstyrelsen ansvarar för att samla 

sektionerna och stämma av hur arbetet ligger till. Detta för att kunna fånga upp övergripande eller 

systematiska fel och kan sedan lyfta det till nämnder eller högskoleledning. 

 

      



Rapport BeEkIng 

Sammanfattning 
Det har genomförts ett medlemsmöte som var mindre lyckat. Det blev debatt om valet för vice 

ordföranden kunde genomföras då det var relativt få medlemmar närvarande. Men röstningen 

gjordes och medlemmarna visade att de vill ha Emma Andersson som vice ordförande då alla 

närvarande medlemmar röstade för att hon skulle sitta med. 

Kommande event 
BeEkIng har inlett ett sammarbete med Histek och SköEkon om deras 25års sittning. Där BeEkIng 

kommer att vara med som arrangörer. 

Det kommer även att ske en internsittning där styrelserna i BeEkIng, Histek, SköEkon och BEST 

kommer lära känna varandra och öppna upp för framtida sammarbeten. 

UU 
Ledamöterna i UU har haft utbildning i hur en kursplan ser ut och vad de ska tänka på när de sitter på 

kursplankommitté mötena.  

SU 
Socialutskottet har precis kommit igång och har haft ett möte.  

Intro 
BeEkIng arbetar för att tillsammans med övriga sektioner och föreningar anordna en introduktion för 

alla nya studenter till hösten 2013.  Stundetkårens introansvarig Emil Forslund har sammankallat till 

ett flertal möten där vi diskuterat introduktionen dvs. vad vi vill göra, hur många veckor skall det vara 

och vilka aktiviteter vill göra gemensamt m.m. 

Introansvarig för BeEkIng skall anordna det som vi i styrelsen gemensamt vill göra under de två 

veckor som introduktionen kommer vara. Än så länge är inte så mycket bestämt för BeEkIngs del. Det 

som ligger i tankarna är att under vecka två ha den årliga nollesittningen för alla nya ekonomer, 

beteendevetare och ingenjörer samt en mindre olympiad på ex. en dag gentemot förra året då den 

höll på hela vecka två.  

ArmU 
Det planeras ett mindre event för ekonomerna där det kommer att hållas föreläsningar. 



Rapport till SiS fullmäktige 

Ordförande Vitae 

 

Sammanfattning 

Styrelsen har interimtillsatt Niklas Wennersten som ledamot och han kommer att sitta i 

arbetsmarknadsutskottet. Jonna Nordström är även ’antagen’ som praktikant och närvarar 

vid styrelsemöten. Styrelsen diskuterar att omstrukturera styrelsen och tillsätta en kassör 

men inget beslut har hunnit tas inför detta fullmäktigemöte. 

Under alla hjärtans dag höll vi en grillning där vi delade ut kondomer och godishjärtan. Det 

kom ett litet antal gäster men vi fick glada miner och synlighet ändå. 

Ekonomi 

Den tidigare styrelsens preliminära budget har reviderats utefter resultatrapport och den 

nuvarande styrelsens tankar. Reviderad preliminär budget finns bifogad till proposition.  

Kommande event 

Den 23/3 genomför vi en ”Vårgrön sittning” med ett stort antal gäster ifrån SamS vilket vi är 

mycket glada över. 

 

 

______________________ 

Mattias Ramström 

Ordförande Vitae 
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Slutrapport  - Framtid 2013 

Totalt var det 39 företag som deltog på mässan och de betalade mellan 500 kr och 25 000 kr var. När 
budgeten sattes under våren 2012 hoppades vi att vi skulle kunna nå ett högre mål på 50 utställare 
för Framtid 2013. Dessvärre visade det sig att lågkonjunkturen höll i sig och inom industrin också 
nådde nya lågpunkter. Därför nådde vi inte riktigt upp i de nivåer som vi hoppats på inkomstsidan. 
Men vi är ändå nöjda med antalet utställare, då vi trots djupare lågkonjunktur ändå lyckats locka 
tillräckligt många företag för att det skulle vara värt att anordna Framtid 2013. 
Arbetsmarknadsutskottet, som arbetade med Framtid till dess att en Framtidsgrupp tillsattes, beslöt 
om en del insatser för att locka fler företag till Framtid, då många av de återkommande företagen 
inte hade möjlighet att delta detta år. Dessa satsningar visade sig lyckosamma och mässan kunde 
genomföras som planerat den 20 februari. Många av de företag som deltog valde dessutomdetta år  
dyrare paket än tidigare. 

Framtidsgruppen är över lag nöjda med 

den fördelning av företag som deltog på 

Framtid 2013. Det fanns minst ett 

företag för de flesta studenters 

inriktningar och de flesta av företagen 

var också intresserade av ett fleratal 

olika studentgrupper. 
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Framtidsgruppen 2013 

Vi som varit del av projektgruppen och arbetet med Framtid är:  

 Rebecca Åblad, Projektledare 

 Louise Persson, Projektassistent 

 Ida Benjaminsson, Logistikansvarig 

 Alexander Nelje, Ekonomiansvarig 

 Weronica Sjökvist, Lunch- och Fika-ansvarig 

 Sara Källmark, Bankettansvarig 

 Sophie Van, Mässområdesansvarig 

 Linus Petersén, Marknadsföringsansvarig och Katalogansvarig 

 Karin Nilsson, Rekryteringsansvarig och Personalansvarig 

 Markus Daukcz, Katalogassistent och Marknadsföringsassistent 

 Gustaf Wall, Katalogassistent och Marknadsföringsassistent 

 Michael Sjödin, IT-ansvarig 
Vi har också bjudit in Andreas Karlsson, Kårhusgeneral, till flera av mötena för att diskutera 
banketten. 

Arbetet med Framtid fungerade bra och de flesta ledamöterna i Framtidsgruppen fungerade 
mycket väl tillsammans. Alla tog ansvar för sina respektive ansvarsområden och såg till att 
arbetet blev gjort. När man arbetar intensivt tillammans i projekt blir det lätt lite slitningar 
mellan olika personer i gruppen. Projektledaren och projektassistenten gjorde under projektets 
gång insatser för att hålla ihop gruppen, peppa ledamöterna och lösa meningsskiljaktigheter som 
uppstod inom och utom gruppen. Gruppen arbetade dock bra tillsammans och gjorde 
tillsammans ett mycket bra arbete för att arbetsmarknadsdagen skulle bli så bra som möjligt.  

Mässan 

Mässan upplevdes som helhet mycket bra från studenter, företag, föreläsare och andra externa 
aktörer. Vi har fått mycket positiv respons från både Högskolans personal och studenter som 
deltagit på mässan och våra inför-aktiviteter. Inför-aktiviteterna kommer vi definitivt att arbeta 
vidare med, då de fick större genomslag än vi hade förväntat oss. 

Över lag är Framtidsgruppen mycket nöjda med det arbete som vi har lagt ner på arbetet med 
Framtid och de förbättringar och omstruktureringar som vi har genomfört detta år. Vi har många 
idéer om hur man kan fortsätta att tydliggöra mässan för företagare och studenter och fler 
förbättringar för studenterna och för projektgruppens arbete nästkommande år.  

Nedan följer en sammanställning av de svar som företagen gett på vår utvärdering av mässan. 
Det är väldigt glädjande att så många företag är nöjda med arrangemanget, vill komma tillbaka på 
Framtid och även samarbeta mer med oss. 

Företagens utvärdering 
Företag som är med i den här utvärderingen:  
Finansförbundet, Experis, Skövde Kommun, Falköpings Kommun, Kongsberg, Sogeti, Swegon, Vision, 
Nova Software, Miljöbron, Handelsbanken, Länsförsäkringar, Ghost Games, Daloc, Kriminalvården, 
SAAB och Skaraborgs Sjukhus. 

Företagen har i utvärderingen ombetts att gradera hur väl man håller med om påståenden på en 6-
gradig skala, där 6 innebär att man håller medfullständigt och 1 innebär att man inte alls håller med. 
Man har också haft möjlighet att skriva egna kommentater. 

 



 

Vad var det som gjorde att ni anmälde er till Framtid 2013? 
Vi brukar vara med, vi ser det som ett bra tillfälle att marknadsföra bolaget. 
Skövde kommun är stolt över den högskola som finns här och vill såklart stötta verksamheten. 
Dessutom är det alltid viktigt att knyta kontakter med framtida medarbetare. 
Vi var med förra året och ser högskolorna som en viktig kanal för nyrekrytering av personal.  
Vi vill öka samarbetet med Högskolan och nå ut till studenterna. (2 st) 
Vi deltog förra året och ser det som ett bra sätt att möta studenter. (2 st) 
Vi fick tips från kontakter att Framtid är en bra mässa. 
Vi vill skapa en vetskap om vårt företag som arbetsgivare. 

 

Upplever du att det saknades något i inbjudan?  
Nej, saknade ingenting. (2 st) 
Det jag saknade var en tydligare specifikation på vad de olika alternativen och tilläggen kostade. (2 st) 
Jag missade att det stod från-pris på hemsidan.  
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en inbjudan till en 
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När anmälde ni er till 
Framtid 2013? 

Hur fick ni information om Framtid 2013? 

Från arrangören (Studentkåren
i Skövde)

Har ställt ut tidigare

Via Högskolan i Skövde

Via kontakter

Via annons



 

Vissa företagsrepresentanter uppfattade det som rörigt då flera olika personer ställde samma frågor 
(projektledare/assistent och värd). Man önskar en bättre samordning  från både arrangören och från 
sitt eget håll. Det skulle vara bra om företagsvärdarna också har bättre koll på evenemanget och kan 
svara på frågor. Hemsidan upplevdes av ett företag  vara rörig och prisinformationen otydlig. Man 
skulle uppskatta om informationen publicerades tidigare på hemsidan, såsom logotyper, tider och 
program. 

 

En del besökare som var där bara för att fylla påsen med give aways, man vill träffa 
akademikerna på en sådan mässa. 
 Vi saknade lite känslan att få prata ordentligt med studenterna. 
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Framtidsdagen i helhet uppfyllde våra
förväntningar.

Arbetsmarknadsmässan som helhet var
välorganiserad.

Systemet med grundpaket med tillval och
prisanpassning är bra.

Vi fick tillräckligt med exponering under mässan.

Mässkatalogen gav ett professionellt intryck.

Helhetsintryck 
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monter var intresserade av
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1

2

3

4

5

6

 

 

En del företag önskade att det hade varit fler studenter på plats, främst utställare som riktade sig 
mot sjuksköterskor. Sjuksköterskorna är en traditionellt svår grupp att nå och därför hade vi försökt 
förebygga detta genom att med stöd av programansvariga skicka ut särskilda mail till 
sjuksköterskestudenterna och förhandlat om praktiktider och tillgodoräknande för att delta på 
Framtid. Trots insatserna var det ytterst få sjuksköterskestudenter som gick på Framtid detta år 
också. Om det forstätter likadant kommer dessa utställare inte att komma tillbaka. Företagen 
uppfattade att de studenter som var intresserade av att gå på föreläsningarna inte gick runt i 
mässområdet. Det kändes också att studenterna kom mer stötvis denna gång. Flera företag upplevde 
att det saknades studenter från första och andra årskullarna. Man skulle önska att lärarna kunde 
uppmuntra studenterna mer att gå på mässan. Många av studenterna inom beteendevetenskap var 
intresserade av det som Kriminalvården jobbar med och många av dem hade fått information om att 
vi skulle vara på plats, vilket uppskattades av företaget. Eftersom Kriminalvården var det enda 
företaget som riktat sig till medvetandestudenterna på flera år var vi extra noga med att sprida detta 
till de berörda studenterna. 
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Företagsvärden uppfyllde våra förväntningar.

Vi fick god kontakt med vår företagsvärd inför
mässan.

Vi fick snabbt kontakt med vår värd vid
incheckningen.

Vår företagsvärd var tillgänglig under dagen.

Vår företagsvärd kunde besvara våra frågor.

Vår företagsvärd var trevlig och
tillmötesgående.

Företagsvärdar 
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Det var lite trångt precis där vi stod. Vi fick en större monter och bättre placering än vad vi hade 
beställt vilket vi tackar för.  
Vår monter blev flyttad till längst bort, vilket inte var bra. 
 
Det som flest utställare hade klagomål på var Högskolans trådlösa internetuppkoppling. Alla var dock 
nöjda med hur IT-värden hjälpte dem under dagen när de ideligen blev utkastade ur nätverket. Man 
upplevde det som jobbigt att man behövde logga in varje gång man bytte internetsida.  

 
Ett företag kommenterade att deras företagsvärd hade haft mycket mindre information att ge detta 
år jämför med tidigare år, när han ville ha svar på frågor.  Tre företag var besvikna över att deras 
företagsvärd inte uppfyllde deras förväntningar  och inte skötte sitt uppdrag som värd inför mässan 
eller vid uppstarten. Två företag tyckte att de hade en jättebra företagsvärd. 
 



 

Ett företag ansåg att man borde ha haft två köer vid incheckningen. 

 
Frukosten upplevdes vara ett plus, något som man inte hade förväntat sig, så man blev positivt 
överraskad. Att man inte fick någon lunchbiljett i år gjorde en del företag förvirrade och dessa ansåg 
att det var ostrukturerat vilken tid vem i företaget skulle gå och äta. Ett företag saknade 
vattenflaskor till utställarna som de kunde få ta med sig till montern.  
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Lokalen passade ändamålet.

Frukosten under mässan uppfyllde våra förväntningar.

Det är viktigt är det att det erbjuds frukost på en…

Lunchen under mässan uppfyllde våra förväntningar.

Maten var god.

Tiden som avsatts för lunch var tillräcklig. (30…

Fikat under mässan uppfyllde våra förväntningar.

Jag föredrar förbestämda fikatider före fri tillgång till fika…

Frukost och fika som helhet var väl organiserat.

Fikavärdarna var trevliga och tillmötesgående.

Lunchen som helhet var väl organiserad.

Min specialkost tillgodoseddes på ett bra sätt.

Lunch och fika under dagen 
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Besökte du någon 
av föreläsningarna? 

Ja

Nej

0 0,5 1 1,5 2 2,5 3 3,5

Informationen om den Akademiska Lunchen var tillräcklig.

Den Akademiska Lunchen som helhet var väl organiserad.

Den Akademiska Lunchen motsvarade mina förväntningar.

Bemötandet vid träffpunkten var trevligt.

Maten var god.

Frågeställningarna var intressanta för vårt företag.

Diskussionerna var bra.

Upplägget var bra.

Informationen från Högskolans vicerektor var intressant.

Tiden som avsatts för lunch var tillräcklig. (90 min)

Akademisk Lunch är ett bra delarrangemang under Framtid.

Akademisk Lunch 
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Ett företag hade velat ha mer information om den Akademiska Lunchen innan mässan, eftersom man 
kanske hade valt att delta på den då. En företagsrepresentant kommenterade att han uppskattade 
att man letat upp honom när han missade uppsamlingsträffen inför den Akademiska Lunchen. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Två av företagarna gick på någon av föreläsningarna. Fler skulle gärna ha gjort det, men 
föreläsningarnas tider krockade med deras kontaktsamtal eller företagspresentationer.  
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Föreläsningarna verkade
intressanta.

Föreläsningar 
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Kontaktsamtalen var
givande.

Det är troligt att vi kommer
att gå vidare med någon av
de studenter som vi mötte

på kontaktsamtalen.

Organiserandet av
kontaktsamtalen var till

belåtenhet.

Det är troligt att vi kommer
att erbjuda kontaktsamtal

även nästa år.

Kontaktsamtal 
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Utav de deltagande företagen hade endast sju stycken företagspresentationer och fyra 
stycken hade kontaktsamtal, därav det låga svarsantalet på dessa frågor. 

 
Ett företag hade missat att man kunde ha kontaktsamtal och skulle gärna vilja ha det nästa 
år eftersom det verkar vara givande. 
 
Ett företag kommenterade att det är svårt att locka studenter till den egna företagspresentationen 
när större dragplåster körs samtidigt och skulle önska att dedda marknadsförs mer. Ett företag 
kommenterade att deras företagspresentation inte fanns med i det tryckta programmet. Vi försökte 
åtgärda detta genom att ha det med i pdf-versionen, på hemsidan och i KårKråkan. 
 

Vad anser ni om att dagen avslutas med en bankett?  
Jättetrevligt och viktigt tror jag, en rolig och fantastiskt bra avslutning på dagen. 
Trevligt men inte nödvändigt.  
Ok. 
Ingen åsikt 
Jag tycker att bankett är bra. Lite mer drag under galoscherna kanske hade varit att föredra. 
Aktiviteten var mycket trevlig men jag tyckte att det var synd att det var så lite folk. Jag förstår 
tanken med att inte låta bankettbiljetten ingå i resten av mässpaketet men tror att ni gick bort er i 
det. När priset var så högt blev det dessutom så att alltför många företag skippade detta. Jag tycker 
att det är viktigt med en social aktivitet efter mässan, det ger en bra chans för studenterna att träffa 
oss under lite mer avslappnade förhållanden. 
Vi hade inte möjlighet att delta på banketten och när jag försökt få med min kollegor har intresset 
varit svalt. 
Ni måste fundera på hur ni får fler företag till banketten, t.ex. genom att erbjuda tre paket utan 
rabatt om man inte går på banketten. 

Banketten borde ingå i paketen så att alla måste gå! 

Har ni något annat förslag på en lämplig avslutningsaktivitet? 
Enklare After work. 
Tror många är både trötta och man har mkt på kalendern, mer kanske att ha ett mingel en timma 
efter avslutad mässa, där man kan träffa och prata med företagare. Sluta mässan kl 15.00 och sen 
fram till 16.00 kaffe/dricka och mingel. 
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Vår
företagspresentation

hade tillräckligt
många åhörare.

Åhörarna var
intresserade av vårt

företag.

Förberedelserna i
salen fungerade bra.

Det är troligt att vi
kommer att hålla i en
företagspresentation

även nästa år.

Företagspresentation 
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Utav de deltagande företagen deltog endast tio stycken på banketten, varför inte alla företag 
svarat på dessa frågor. I år var det en hel del strul med Framtidsbanketten och vi fick med 
ganska kort varsel catera mat från Götasalen. Att ha så många informationsled är ingen bra 
taktik, då mycket kommunikation försvann och information missuppfattades från alla håll. 

Årets ståupp-komiker var en "hit" och riktigt lyckad. 

Underhållningen var extremt bra och arrangemanget i stort var mycket trevligt och 
välordnat, men maten motsvarade verkligen inte kan förvänta sig med den höga prisnivån. 
Dessutom var varmrätten på sin höjd ljummen när den serverades. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

0 1 2 3 4 5 6

Det är viktigt med en social aktivitet som
avslutning på dagen.

Banketten som helhet var välorganiserad.

Banketten som helhet motsvarade mina
förväntningar.

Maten var till belåtenhet.

Vinet var till belåtenhet.

Underhållningen motsvarade
förväntningarna.

Toastmastrarna var duktiga.

Serveringspersonalen var bra.

Bordsplaceringen var till belåtenhet.

Minglet motsvarade förväntningarna.

Dresscoden motsvarade mina förväntningar.

Priset per bankettbiljett på 795 kr/person är
ett skäligt pris.

Framtidsbanketten 
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Vill ni komma tillbaka 
nästa år? 

Ja

Nej

Kanske

Varför/varför inte? 

Ja, om vi får en större budget för mässor så 
kommer vi gärna, och gärna också i större skala. 
Vi tycker att det är viktigt att hålla kontakt med 
HIS m h t att vårt rekryteringssätt innebär att vi 
rekryterar studenter under eller strax efter 
studietiden. 
Känner att det vara lite för lite studenter för att 
avvara en heldag för två personer men vi ger det 
nog ett år till i alla fall.I någon form finns vi 
troligen representerade. 
Bra sätt att knyta kontakter med studenter och 
att visa upp företaget. 
Det var en väldigt välorganiserad mässa, med 
trevlig personal som hade bra koll. Det var en 
väldigt trevlig dag! 

 

Förbättringsförslag från företagen 
Arrangören kan ha sin monterplats längre in i lokalen. 
Uppmana fler att besöka dagen. Se till att det inte är några föreläsningar för studenterna 
under dagen. Ha vatten till utställarna (flaskor). 
Man borde marknadsföra företagspresentationerna mer. 
Precis som alla andra arbetsmarknadsmässor måste ni se till att ordinarie föreläsningar inte 
förekommer under mässdagarna, men att studenterna tar sig till skolan för mässan ändå. Korta 
obligatoriska föreläsningar innan mässan kanske, med inslag av att studenter måste gå på vissa 
föredrag under dagen? 
Säkerställa att alla utställare fått all information om mässan och de olika delarna som man kan delta 
på. 

Priset är lite avgörande, det får inte bli så mycket dyrare för då finns risk att detta prioriteras 
bort i tighta budgetar. Det är dessutom stora prisskillnader mellan olika högskolor för att 
delta i denna typen av arrangemang trots att uppläggen och servicen är desamma. 

Två företag ansåg att formatet på enkäten skulle 
kunna förenklas, så att det är enklare att fylla i 
utvärderingen. Ett företag skulle önska att man 
fyller i utvärderingen på plats medan man har 
saker färskt i minnet.  
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Den här enkäten
är alldeles för lång.

Utvärderingen
borde ske på plats

i samband med
mässan.

Utvärdering 
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Smygreklam om Fokusdagar och andra samarbetsmöjligheter 

Studentkåren anordnar specialiserade fokusdagar för vissa utbildningar under hösten. Skulle ni vilja 
få en inbjudan att delta i en fokusdag inom ert område? På fokusdagarna har studenter möjlighet att 
träffa yrkesverksamma människor inom deras intresseområde som kan ge dem bättre inblick i 
arbetslivet och framtiden. Dessa kan berätta om sitt arbete och sin väg dit och på så sätt inspirera 
studenterna att välja inriktning. Även alumner berättar om livet efter studierna. Fokusdagarna har 
inte rekrytering som huvudmål, utan inspration och verklighetsförankring av studenternas 
utbildningar. 
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Skulle ni kunna tänka er att citeras angående
arbetsmarknadsfrågor alt. era svar i enkäten i
marknadsföringssyfte inför nästa års Framtid?

Skulle ni kunna tänka er att bli kontaktad för
att diskutera ytterligare era svar eller de förslag

på förbättringar ni angett i utvärderingen?

Skulle ni kunna tänka er att bli kontaktade för
att diskutera möjligheten att ge Studentkåren

vidare stöd i vår organisationsutveckling?

Skulle ni vara intresserade av att ingå i en
referensgrupp för Studentkåren i Skövdes

arbetsmarknadsaktiviteter?

Skulle ni vara intresserade av att delta på en
arbetsfokusdag inom ert område?

Vidare kontakt med Studentkåren i Skövde 

Nej

Ja



Ekonomiskt resultat Framtid 2013

Intäkter Originalbudget Ny budget 1VM Beräknat resultat Kommentar originalbudget Kommentar förändringar

3310 Monterpriser 400 000 kr 458 550 kr 428 690 kr

3 Guldpaket á 20 000 kr, 10 Silverpaket á 15 000 kr, 20 

Bronspaket á 8 000 kr, 5 fackförbund á 5 000 kr, 5 

ideella á 1 000 kr

1 guldpaket, 14 silverpaket, 18 

bronspaket, 3 fackförbund, 3 ideella. Den 

stora förändringen beror på att ett av de 

3980 Sponsring 10 000 kr 10 000 kr 8 525 kr

Huvudsponsor, stora och små sponsorer av frukt, 

alkohol etc. Uppskattning av värde som minskar 

utgifter nedan.

5 000 kr från huvudsponsorn och resten 

från andra sponsorer till fika etc.

3123 Extra bankettbiljetter 16 125 kr 16 950 kr 9 120 kr

15 st extra företagare & VIP-gäster á 795 kr, 30 

studenter st á 300 kr/350 kr

4 extra företagare och VIP-gäster, 6 

studenter som betalade

3122 Matförsäljning 0 kr 0 kr 864 kr Försäljning av överblivet fikabröd etc

3518 Returemballage 0 kr 0 kr 170 kr Pant

Summa intäkter 426 125 kr 485 500 kr 447 369 kr

Kostnader

4122 Matkostnader, mässan 15 000 kr 18000 14 978 kr Lunch, fika x 2, frukost och frukt

Lunchkostander, engångsartiklar, fika och 

frukost

6900 Föreläsare 45 000 kr 43 500 kr 42 969 kr

Huvudföreläsare (fackförbunden kan hålla gratis 

föreläsningar mot minskat pris). 

Per Frykman och Henrik Fexeus sänkte 

sina arvoden. Drivhuset gratis.

5800 Resekostnader 1 500 kr 2 000 kr 2 512 kr

Resa t.o.r. till tryckeriet för två personer, resekostnad 

för underhållare/föreläsare Resekostnader för föreläsare

4123 Matkostnader, bankett 46 000 kr 36 600 kr 24 850 kr Trerätters, mingelmat och dryck Matkostnader

4123 Utsmyckning, mässa/bankett 1 000 kr 2 000 kr 1 215 kr Blommor, ljus, servetter etc

Cirka halva priset på blommor, gratis 

dukar och servetter

7014 Underhållning, bankett 45 000 kr 31 250 kr 31 250 kr Komiker, trollkarl etc Al Pitcher + resekostnad

7014 Underhållning, kväll 10 000 kr 0 kr 0 kr Band/artist till kvällen Prioriterades bort

7011 Personalkostnader, bankett/kväll 5 050 kr 6 450 kr 3 600 kr

10 st servering á 350 kr, 2 st bar á 350 kr, 1 garderob á 

350 kr, 1 scud á 500 kr 9 st servering, 1 scud

4123 Subventionerade biljetter 9 000 kr 9 000 kr 10 200 kr 30 framtidsjobbare á 300 kr st 34 framtidsjobbare gick

6410 Arvode 0 kr 0 kr 3 900 kr

13 värdar erbjöds 300 kr kontant istället 

för banketten

6410 Arvode 999 kr 999 kr 400 kr Arvode till den som gör katalogen Arvode till 2 fotografer

4119 Profilkläder 3 000 kr 1 500 kr 2 183 kr

Vi har ett lager med t-shirtar utan årtal, men alla 

storlekar finns inte. 

För få tröjor beställdes och fler fick köpas 

in under dagen.

5900 Banderoller 3 000 kr 5 000 kr 3 370 kr Klistermärken att sätta över de gamla banderollerna Vi köpte in nya röda banderoller

6140 Kopieringskostnader 1 400 kr 1 400 kr 565 kr Affischer Marknadsföring till studenter

5910 Annonsering 5 000 kr 64 054 kr 64 729 kr

Metro:15438, GP:12420, SLA:5690+2851+4780, 

SvD:12500, SN.se: 5000, Räcket: 5375+675 Tidningsannonsering

6110 Mässkatalog 27 000 kr 24 000 kr 20 562 kr 1000 exemplar

Billigare tryckeri, mindre utgåva, endast 

500 st kataloger

6140 Intyg 40 kr 40 kr 40 kr Intyg till värdarna

6220 Gravering, pokal 100 kr 0 kr 0 kr Vi fick denna sponsrad även i år

6200 Porto 240 kr 240 kr 210 kr

20 brevutskick, externa inbjudningar till banketten, 

fakturering

6800 Varumärke 0 kr 0 kr 1 900 kr Ansökan om varumärkesregistrering

Som motaktion till att HiS vill ta över 

Framtid varumärkesskyddade SiS det 

enligt KS-beslut.

5400 Förbrukningsmaterial 0 kr 0 kr 289 kr

Tejp, måttband och övrigt 

förbrukningsmaterial

6990 Övriga kostnader 0 kr 0 kr 2 480 kr

Oförutsedda utgifter: parkeringshyra, 

bensin och extra städning 

Summa utgifter 218 329 kr 246 033 kr 232 202 kr

Resultat Framtidsdagen 207 796 kr 239 467 kr 215 167 kr



Sammanställning av studenternas utvärderingar av 
Arbetsfokusdagarna 2012 

Studentkåren i Skövdes Arbetsmarknadsutskott har nu arrangerat samtliga sju fokusdagar för de 
olika utbildningsområdena ingenjörer, ekonomer, beteendevetare, lärare, data och media, vård och 
hälsa samt naturvetenskap. Besökarantalet har varierat från ett tiotal till ca 150 st. Studenterna som 
deltar tycker att det är ett fantastiskt koncept, och företagen likaså. 

 

Föreläsningarna har på samtliga fokusdagar fått övervägande höga betyg. Eftersom det på varje 
fokusdag har deltagit studenter med ofta väldigt varierande inriktningar och intresseområden så har 
det ibland varit svårt att locka företagsrepresentanter från alla inriktningar att delta och hålla i en 
föreläsning.  

Professionella föreläsare 

Det som vi i huvudsak sökte pengar för från olika organisationer var kostnadstäckning för en 
professionell föreläsare, marknadsföring och fikakostnader. Efter en kostnadsberäkning av vad 
professionella föreläsare tar i arvode bestämde vi oss för att bara ha en professionell föreläsare per 
fokusdag, förutom för Fokusdag: Ingenjör, Fokusdag: Natur och Fokusdag: Beteende, där vi kunde få 
flera föreläsare för samma pris som en. För flertalet fokusdagar gällde dock att denne omöjligt kunde 
representera samtliga studenters intresseområden, men vi försökte få en föreläsare som skulle vara 
så intressant som möjligt för de flesta studenterna. I det fall att vi inte kunde hitta någon föreläsare 
som var tillräckligt intressant för studenterna valde vi att istället lägga kraft på att få in fler 
företagsföreläsningar. De professionella föreläsarna fick i alla fall utom ett högt betyg från 
studenterna och vi är mycket nöjda med de val av föreläsare som vi har gjort.  

Vi försökteatt  planera föreläsningsschemat utifrån intresseområde, så att föreläsningar för 
exempelvis byggingenjörer och designingenjörer etc. inte skulle ligga samtidigt. Men det upplevdes 
ändå som att föreläsningar ibland krockade eftersom fler studenter än vi förutsett var intresserade 
av att gå på föreläsningar som pågick samtidigt. 
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Föreläsningarna var intressanta för mig  

Fokusdag: Ingenjör

Fokusdag: Ekonomi

Fokusdag: Natur

Fokusdag: Hälsa

Fokusdag: Data/Media

Fokusdag: Beteende

Fokusdag: Lärande



 

Till varje fokusdag bjöd vi in ett större antal företag som skulle kunna påvisa en så stor bredd av 
branschens olika inriktningar som möjligt. Målet var att ge studenterna en så heltäckande bild som 
möjligt av den bransch som de är intresserade av att arbeta inom. Cirka tio företag och 
organisationer har deltagit på varje fokusdag. Vissa företag har bara deltagit en kort stund och hållt i 
en föreläsning, medan andra har varit med hela dagen och stått i ett monterområde.  

För studenter inom lärarprogrammen och hälsoprogrammen finns inte en uppsjö av olika företag, 
utan där valde vi att fokusera mer på organisationer, personer och pågående politik som kan vara 
intressanta för studenterna, såsom Utväg Skaraborg och personer som arbetar med utsatta barn på 
ett eller annat sätt. Flera av dessa föreläsningar blev även studenterna inom beteendevetenskap 
inbjudna till. Det var flera föreläsningar som kunde samköras på det här sättet, såsom ett flertal 
föreläsningar om coaching ur olika perspektiv, som var intressant både för beteendevetarna och 
hälsocoacherna.  

Vilka företag och föreläsningar som deltog på fokusdagarna kan man se i programbladen för 
respektive dag. Det finns en lite mer ingående, separat utvärdering för varje fokusdag också om man 
är intresserad av dessa. 
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De företag som deltog var intressanta för mig 

Fokusdag: Lärande

Fokusdag: Beteende

Fokusdag: Data/Media

Fokusdag: Hälsa

Fokusdag: Natur

Fokusdag: Ekonomi

Fokusdag: Ingenjör



 

Vad har du fått ut av Fokusdagen? 

Inspiration

Höjd motivation

Tydligare bild av framtiden

Plan för framtiden

Ny kunskap i ämnet

Större kontaktnät

Nya tankar och idéer

Tips

Bekräftelse och större
självförtroende

Information om utlandsjobb

Inspiration att läsa vidare

Information om
arbetsmarknaden

Insyn i företags/organisationers
verksamhet

Insyn i branschen

Personlig utveckling

Inpiration att söka extrajobb

Insikter om möjligheter inom
branschen



 

ArmU har marknadsfört aktiviteterna genom att köpa in ett flertal gemensamma rollups och 
banderoller samt  en specifik banderoll för varje fokusdag. Banderollerna sattes upp i början av 
höstterminen och satt sedan uppe på synliga platser under hela hösten. För direkt marknadsföring 
köpte vi också in ett antal visitkort för varje fokusdag samt gemensamma kort som kunde delas ut i 
samband med marknadsföring på campus och inspring i föreläsningssalar där målgruppen befann sig. 
Denna direkta marknadsföring upprepades återkommande under hösten. Vi har också marknadsfört 
fokusdagarna via mailutskick genom programansvariga, på vår hemsida och genom att skapa event 
på Facebook. Varje fokusdag har också varit schemalagd på målgruppens scheman och vi har försökt 
att i samråd med programansvariga i så lång utträckning som möjligt hålla dessa dagar fria från 
ordinarie undervisning. Särskilt visitkorten och banderollerna var en mycket lyckad satsning och 
marknadsföringen av fokusdagarna har nått ut på ett mycket bra sätt till studenterna. 
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Informationen inför fokusdagen var bra 

Fokusdag: Lärande

Fokusdag: Beteende

Fokusdag: Data/Media

Fokusdag: Hälsa

Fokusdag: Natur

Fokusdag: Ekonomi

Fokusdag: Ingenjör

Kommer du att gå på Fokusdagen inom ditt 
ämne nästa år också? 

Ja

Ja, om jag är kvar i Skövde

Kanske

Det beror på innehållet

Nej

Jag har tagit examen då



Deltar du på 
minglet? 

Ja

Nej

Hinner inte

En rungande majoritet säger att de kommer att delta på sin fokusdag nästa år också, vilket är ett 
mycket gott betyg som glädjer oss. Det betyder att studenterna har tagit väl emot det nya konceptet 
med fokusdagar väl och att det finns ett stort intresse för det även i fortsättningen.  

Vi hoppas kunna få in fokusdagen som en del av utbildningen på Högskolan och med stöd från ett 
antal programansvariga och avdelningschefer är det redan på gång. Samliga karriärdagar på ITS, som 
tidigare har anordnats av programansvariga, har åtminstonde till största delen fogats samman med 
aktuell fokusdag. I fallet för ekonomiprogrammet har fokusdagarna fått en framstående plats vid 
omorganisationen av dessa för att utgöra en självklar del av utbildningarna. Vi hoppas att resterande 
utbildningar ska följa i deras spår. Men ännu finns ett stort behov av påverkansarbete innan all 
undervisande personal på Högskolan förstår och tar till sig vikten av arbetsmarknadskoppling i 
utbildningarna. 

Totalt deltog 70-talet studenter på de olika 
mingeltillfällena. Det var dock inte särskilt många på 
varje fokusdag och heller inte särskilt många 
företagsrepresentanter, varför man bör se över 
konceptet med mingel. 

Vi har för fokusdagarna också investerat i ett antal 
mingeltallrikar för att användas till samtliga 
fokusdagar, men även till kommande evenemang 
såsom Framtidsbanketten och andra tillställningar 
där mingeltallrikar kan användas.  

 



 
 
 
 

 

 

Adress 
Högskolevägen 8 
541 45 SKÖVDE 

Telefon 
0500-44 87 80  

Fax 
0500-416064 

Webbplats 
www.studentkaren.se 

 

 

Rapport till SiS Fullmäktige – Kårhusgeneral 
 

Sammanfattning 

Sedan förra mötet har framtid skett och arrangemanget runt det gick relativt smärtfritt från 

Kårhusgeneralens sida. Även Herrsittningen har passerat och tagit upp mycket plats i 

huset. Det har även varit en del externa uthyrningar så som konferenser och 

födelsedagskalas. På studentsidan har det varit relativt svalt intresse för uthyrningar vilket 

jag förmodar beror på att det har blivit nytillsatta vid årsskiftet och inte riktigt ännu 

kommit in i rutinerna. 

 

Ekonomi 

För tillfället vet jag ingenting med 100 % säkerhet eftersom den senaste tiden inte är helt 

avstämd, men jag förmodar att Kårhusgeneralen just nu ligger ca ± 0. 

 

Kommande event 

De närmast kommande event som ligger planerade är Damsittningen, Valborg, diverse SiS 

sittningar och en del externa uthyrningar till bland annat kommunen. 

 

Andreas Karlsson 

Kårhusgeneral 
 



Rapport Vice kårordförande FUM andra vårmötet 
 
Det har nu gått nästan tre månader sedan jag gick på som vice kårordförande och har nu kommit in i 
rollen betydligt mer än senast. Sedan första vårmötet har det hänt ganska mycket. Att studentkåren 
har en mindre arvoderad har inte gjort saker lättare och det har varit tråkigt att behöva säga farväl 
på det här sättet. Arbetsmarknadsordförandes uppgifter har vi försökt att delegera och just nu ligger 
mycket på is. Vi kunde dock ta farväl genom att ha ett litet avslut med Laserdome och femkamp 
tillsammans med kårstyrelsen. Efteråt tog vi en pizza. 
 
Som vice kårordförande med ansvar för utbildningsfrågor och studentinflytande har jag kommit till 
insikt att det är två roller som man måste handskas med på den här posten. 
I en roll är jag vice kårordförande, där jag egentligen gör allt och lite till. Jag ska hjälpa 
kårordföranden så gott det går när det behövs, men också kunna gå in och ta ansvar i dennes 
frånvaro. Detta fick jag under denna tid erfara om än kortvarigt, då ordförande och vår kanslist var 
sjuka under några dagar. Nu var det en rätt så händelselös period, men det fick mig att tänka på vad 
som skulle hända om jag skulle få ta över rollen lite längre och om jag har de kunskaper som krävs. 
 
Som vice kårordförande har jag bland annat: 
Styrt upp ett möte mellan kårstyrelsen och International Committée (IC). IC håller bland annat på att 
anordna form av sittning eller event där det kommer att bjudas på mat. IC vill skapa större kontakt 
mellan svenska och internationella studenter samt försöka få in några svenska studenter i IC’s 
styrelse. Mötet med IC anser jag har varit mycket intressant och givande, speciellt eftersom det var 
länge sedan någon riktig kontakt hölls mellan de båda styrelserna. 
 
Förutom att ha flyttat skåp tre (3) gånger, har jag försökt att med jämna mellanrum gå så kallade 
affischrundor där jag tagit bort affischer som är gamla eller som inte har en stämpel på sig. Jag har 
också hjälp till med att få ut kårkråkorna tillsammans med vår Informatör, då det tar ganska lång tid 
att göra det själv. 
Förutom kårkråkorna har jag och vår informatör också ägnat några timmar med att genomföra en 
undersökning bland våra studenter kring hur Studentkåren kan bli bättre på att synas. Vi bjöd på saft, 
bullar och lät studenterna svara på frågor med hjälp av våra iPads. Tyvärr tänkte väl ingen av oss på 
att det var tentaperiod när vi gjorde undersökningen så det blev inte så många svar. Men bullarna är 
frysta och redo att användas till ett nytt försök inom en snar framtid. 
Jag har också varit med i Studentkårens nationella arbete. SamS har varit i Skövde för förFUM. Jag 
kommer senare under våren att vara med på SFS-FUM i Västerås. 
Jag har vart med och planerat en gemensamhetsdag tillsammans med Kyrkan i Högskolan, 
Studentstöd samt Studieverkstan. Det är meningen att vi tillsammans kommer att visa oss ute på 
campus för att visa studenterna att det finns hjälp att få om det skulle behövas. 
En bokbytardag den 21 mars var jag också med och arrangerade. 
 
Som ansvarig för utbildningsfrågor har det hänt en hel del. 
Jag har tillsammans med kårordförande träffat prefekter och ledningsgrupper för respektive 
institution. Det är meningen att vi kommer att träffas mer framöver för att hålla kontakt och en 
kontinuerlig dialog. 
RUFIT eller Rådet för Utbildning på Forskarnivå inom Informationsteknologi har fått en 
doktorandrepresentant, vilket är trevligt. Representanten heter Florian Siegmund. 
Jag har också vart på ytterligare ett möte med rådet för forskningsetiska frågor. Detta råd är för i år 
helt nytt och det finns idag inga riktiga bestämda uppgifter för rådet. Det är dock tänkt att rådet skall 
anordna seminarium och försöka få igång en diskussion på högskolan kring etik inom både forskning 
och grundutbildning. Ett område som kanske förbises lätt. 



Översyn av ett nytt kursutvärderingssystem har avstannat en aning, men det kommer förmodligen 
att påbörjas igen när mer tid finns tillgängligt. Genomförandet av kursutvärderingarna ligger just nu 
på ungefär 30% vilket är väldigt lite. 
 
Universitetskanslerämbetets (UKÄ) utvärdering av ämnen på högskolan fortsätter. Just nu sitter jag i 
styrgrupperna för biomedicin samt vård för att vara med och granska hur ämnesföreträdarnas arbete 
fortskrider. Det är dock klart att jag inte har någon vidare kunskap från något av ämnena utan har 
istället vänt mig till utbildningsbevakarna i Vitae för hjälp. Det är bra om studenter som läser ämnena 
är med, då de kan se till att det ämnesföreträdarna skriver, stämmer överens med verkligheten. Jag 
har vart på ett möte med dekaner från TN och LHS-nämnderna, Rektor, vicerektor för utbildning där 
vi diskuterat vilka roller studentrepresentanter skall ha i styrgrupperna. Det kan lätt bli så att man 
som studentrepresentant i ett möte inte får så stor plats. Jag har därför bett om att man från 
högskolans håll skall ta tillvara på chansen att studenternas åsikter och syn på saker finns tillgängligt. 
Intervjuerna av studenter inom datavetenskap, datalogi, medier estetik och berättande samt logistik 
har skett. Näst på tur är ett flertal ämnen inom ingenjörsvetenskap som skall hållas i slutet av april. 
Studenterna som är med på intervjuerna får var sin biobiljett. 
Jag har också vart borta på en konferens den 20 mars i Stockholm som handlar om UKÄ’s 
utvärdering. Detta är dock efter att jag skriver detta. 
I Disciplinnämnden har jag behandlat ett antal ärenden, där en student har blivit avstängd i en 
månad för plagiat. Det är viktigt att vi går ut till studenterna och informerar ytterligare kring detta. 
Arbetet kring klassrepresentanter inom de olika institutionerna har inte gått som förväntat. Bland 
annat råder osäkerhet kring vem som faktiskt bör dra igång arbetet med att få klassrepresentanter 
till institutionerna IVN och ITS. Själv har jag lagt det på is och prioriterat andra saker för tillfället. 
 
Jag har också haft som mål att försöka utveckla vad utbildningsbevakning är för något. Det finns 
många frågor som inte är helt klara och jag känner att jag skulle gärna vilja lägga lite mer tid på dem. 
Ett problem är att jag inte lyckats avväga tiden riktigt mellan det som måste göras och vad jag vill för 
att utveckla min post.  

 Ett par saker som jag ska se till att ordna är bland annat:  

 Vad innebär det att vara studentrepresentant?  

 Kan vem som helst vara studentrepresentant?  

 Vad innebär det att vara utbildningsbevakare?  

 Hur når vi ut till högskolan vilka som är utbildningsbevakare?  

 Vilka rättigheter har man som utbildningsbevakare?  

 Inrätta utbildningsutskottet som ett utskott. 

 Göra klart sammanställning av viktiga styrdokument.  

 Få igenom gemensamma riktlinjer för kursplanekommittéer. 

 Förbättra hantering av studentärenden.  

 Införa ett effektivt lagringssystem för återkoppling av ärenden.  
 
 
 
 
 


